

# KAYSER FILTERTECH GmbH

**KAYSER**<sup>®</sup>  
FILTERTECH GROUP



Baustraße 38  
37574 Einbeck, Germany  
Phone +49 5561 7014 046

info@kayser-filtertech.com  
www.kayser-filtertech.com

## Over 100 years of filtration expertise under one roof

Since 01.01.2019, the Heimbach Filtration brand with the production site in Düren has become part of the Kayser Filtertech Group. Five locations in Europe and worldwide sales partners serve textile filter media, precisely fitting filter elements and supporting cages, through to assembly, inspection and application technology consulting, from a single source.

KAYSER filter media and –elements are ready for your demands:

- Temperature resistant up to 260°C
- With ePTFE membrane
- Chemically, mechanically resistant
- Conductive
- seam sealing / edge sealing
- Food Compliant (EU VO 10/2011, GMP, FDA, HACCP)
- Sterile packed

Certified KAYSER FILTERTECH QUALITY  
ISO 9001, ISO 14001, ISO 50001, SCC\*\*

### TASK - Technical Assistance, Service and Know-how

Our experienced team of engineers and installation managers offers technical consulting, laboratory analyses of filter elements, TASK assembly services, inspections and all-round care for your filter.

## Über 100 Jahre Filtrationskompetenz unter einem Dach

Seit dem 01.01.2019 gehört die Marke Heimbach Filtration mit dem Produktionsstandort in Düren zur Kayser Filtertech Group. Mit fünf Standorten in Europa bietet Kayser Filtertech textile Filtermedien aus eigener Produktion, passgenaue Filterelemente und Stützkörbe sowie Montage, Inspektion und anwendungstechnische Beratung, aus einer Hand an.

KAYSER Filtermedien und –elemente sind für Ihre Anforderungen gerüstet:

- Temperaturbeständig bis 260°C
- Mit ePTFE Membrane
- Chemisch, mechanisch beständig
- Leitfähig
- Mit Nahtversiegelung / Randversiegelung
- Lebensmittelkonform (EU VO 10/2011, GMP, FDA, HACCP)
- Steril verpackt

Zertifizierte KAYSER FILTERTECH QUALITÄT:  
ISO 9001, ISO 14001, ISO 50001, SCC\*\*

### TASK – Technical Assistance, Service und Know-how

Unsere erfahrene Servicemannschaft aus Ingenieuren und Montageleitern bietet Ihnen: Anwendungstechnische Beratung, Laboranalysen von Filterelementen, TASK Montageservices, Inspektionen, und Rundumbetreuung für Ihre Filteranlage!



### Core competencies

- Filter Media rolled goods
- Filter bags
- Solid / Liquid filtration
- Food Compliant
- Technical Services

### Kernkompetenzen

- Filtermedien Rollenware
- Filterschläuche
- Fest- / Flüssigfiltration
- Lebensmittelkonform
- Anlagenservice